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SP Leusden in actie bij zorgverzekeraar 

Achmea 

Patiënten en personeel voerden met steun van de SP actie bij 

Zilveren Kruis Achmea. De verzekeraar trok de stekker uit het 

Slotervaart en IJsselmeerziekenhuizen, met faillissement tot 

gevolg. Mensen spreken massaal hun steun uit voor het be-

houd van deze ziekenhuizen. SP Leusden was erbij. 

SP-Kamerlid Henk van Gerven: ‘Het is te gek voor woorden dat 

een ziekenhuis door zorgverzekeraars de das wordt omge-

daan. We roepen de minister op om in te grijpen en deze zie-

kenhuizen voor Amsterdam en Flevoland te behouden. Niet 

het commerciële belang van verzekeraars, maar zorg voor de 

mensen moet voorop staan.’ 

SP Leusden is het helemaal klaar met de rampzalige marktwer-

king. Stop met commerciële belangen en de idiote concurren-

tie. We hoorden dat iemand bij het ziekenhuis kwam voor een 

chemo. Zij werd weggestuurd, waarheen moest zij zelf maar 

uitzoeken. Daardoor is 

een leven in gevaar 

gekomen. Het is mens-

onterend. Deze faillisse-

menten laten zien dat 

het neoliberale zorgsys-

teem failliet is en alleen 

het geld telt. SP Leus-

den steunt dan ook 

voor 100% een Nationaal 

ZorgFonds zonder com-

merciële zorgverzekeraars. 

Zodat de zorg weer van 

ons wordt en niet van zorg-

verzekeraar en onderne-

mende zorgcowboys.  

Zonder behoud of door-

start verliezen ongeveer 2.000 medewerkers hun baan en 

moeten ruim 160.000 patiënten hun heil elders zoeken. De 

roep om actie om dit tegen te houden is groot. Daarom ston-

den wij samen met medewerkers en patiënten voor de deur 

bij Zilveren Kruis Achmea om deze en alle ziekenhuizen open 

te houden. Want ziekenhuizen mogen niet failliet gaan! 

SP Leusden in de krant 

In de Volkskrant van 06 november: 

Curatoren failliete IJsselmeerziekenhuizen onderzoeken in-

koop duur, onvergoed kankermedicijn 
Curatoren van de failliete IJsselmeerziekenhuizen in Flevoland 

onderzoeken de inkoop van dure kankermedicijnen uit Duits-

land die in Nederland niet meer werden vergoed door de zorg-

verzekeraars. Hierover berichtte dinsdag de onderzoekssite 

Follow the Money. 

Michiel van der Geest 6 november 2018, 16:00

Personeel en patiënten voeren actie in Leiden tegen de sluiting 

van het MC Slotervaartziekenhuis en de IJsselmeerziekenhui-

zen, bij het kantoor van Zilveren Kruis. De demonstranten hou-

den de zorgverzekeraar medeverantwoordelijk voor het faillis-

sement van de zorginstellingen. Beeld Hollandse Hoogte / Pe-

ter Hilz 

Lees het hele artikel op www.volkskrant .nl en zoek op cyto-

statica 

https://www.volkskrant.nl/search?query=Michiel%20van%20der%20Geest
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Vanuit de Fractie 

Tijdens de gemeenteraad van 8 No-
vember stond het vaststellen van het 
gewijzigde bestemmingsplan Hamers-
veldseweg 54 op de agenda. 
Het college stelt voor om op deze plek de bouw van een ap-

partementengebouw met maximaal 17 appartementen moge-

lijk te maken. Omwonenden maken bezwaar tegen de hoogte 

van 6 woonlagen. Ook vinden zij dat er een verkeerde voor-

stelling van zaken is gegeven. Anderen vinden dat zij te laat en 

onvoldoende geïnformeerd zijn. 

De Historische Kring Leusden heeft er bezwaar tegen dat het 

historische lint van de Hamersveldseweg doorbroken wordt 

omdat het ontwerp niet past in het beeld. 

Uit onderzoek blijkt dat het informeren van de omwonenden 

wel wordt gevolgd door de gemeente, maar dat teveel is over-

gelaten aan de projectontwikkelaar. 

De SP is van mening ,dat de gemeente een duidelijke regierol 

moet nemen in dit soort zaken! 

Wij hebben wij een Motie ingediend omtrent burgerparticipa-

tie omdat wij van mening zijn dat: 

- er onduidelijkheid is over de bouwplannen  

- de omwonenden onvoldoende zijn geïnformeerd 

- de Historische kring niet actief is gevraagd om advies 

- het onwenselijk is om de voorlichting en beoordeling van de 

reacties over te laten aan de initiatiefnemers (project-

ontwikkelaars) 

Naar ons idee is hiermee het vertrouwen in het lokale bestuur 

in het geding .In de Motie van de SP werd de raad opgeroepen 

om actief de regie te nemen bij het betrekken van inwoners. 

  

Alle partijen in de raad gaven om verschillende redenen aan 

deze motie niet te steunen! De Wethouder gaf aan dat hij de 

regie al had en ook in de toekomst zeker zal houden! 

Wij hebben de motie ingetrokken omdat het geen nut meer 

had deze in stemming te brengen. Natuurlijk houden we de 

Motie wel achter de hand.  Bewoners moeten meer zeggen-

schap hebben over hun directe leefomgeving. Ook moeten zij 

eerder betrokken worden bij nieuwe plannen en niet pas geïn-

formeerd worden wanneer de plannen al min of meer vast 

staan. 

 

Bus Terug! 

Op 8 november hebben wij een motie ingediend die er voor 
moest zorgen dat het college verregaande gesprekken gaat 
voeren met ROCOV dat als officieel adviesorgaan van de Pro-
vincie dient. 
Deze motie heeft het niet gehaald doordat alle andere partijen 
van mening zijn dat het aan de Provincie is en dat de gemeen-
te niet aan zet is. Wij vinden dat een onbegrijpelijk standpunt 
en blijven ons onverzettelijk inzetten voor tenminste de terug-
keer van lijn 77. 
Het is erg belangrijk dat we veel stemmen krijgen bij de verkie-
zingen voor de Provinciale Staten in maart 2019 zodat we daar 
meer invloed krijgen om dit probleem aan te pakken.  

Verkiezingen Provinciale Staten 2019:  

Annet Belt op plek 10! 
Op 20 maart 2019 zijn er verkiezingen voor Provinciale Staten. 

Heel belangrijk voor de SP omdat we dan via de Eerste Kamer 

het kabinet weg kunnen sturen en vanwege het openbaar ver-

voer in onze provincie en natuurlijk in het bijzonder in Leus-

den. Op de regioconferentie van de SP regio Utrecht van 17 

november is het programma vastgesteld en zijn de SP kandida-

ten voor de lijst gekozen. Annet Belt staat op nummer 10 ijst. 

Ruud Stuivenberg staat nummer 18 op de lijst en regioverte-

genwoordiger Joop Welter op nummer 21. SP Leusden is dus 

weer goed vertegenwoordigd op de lijst! 

Nummers 10, 18 en 21 van de lijst voor de PS-SP, tijdens de ALV van  
8 januari, dit jaar 


